
Vážený pane řediteli, 

chtěla bych Vám touto formou poděkovat a projevit neskutečnou vděčnost za skvělou 

zkušenost při pobytu na neurochirurgickém oddělení část A pod vedením pana primáře Mudr 

Jana Klenera. 

Nikdy jsem neměla zkušenost s pobytem v nemocnici. Ale bohužel díky mému onemocnění 

jsem podstoupila tři operace hlavy ve vaší nemocnici. Ale po operacích a různých vyšetření se 

zdá, že je vše v pořádku. 

 Dnes jsem byla propuštěna o popravdě musím říct, že mi bude personál tohoto oddělení 

chybět. Nemůžu si vynachválit jak neskutečně profesionální, vstřícný a velmi přátelský 

přístup celý personál vůči mě a i ostatním pacientům měl. Všichni byli pro mne "Zlatíčka" :-) 

Chtěla bych touto cestou všem velmi poděkovat od pana primáře Klenera, který odvedl 

neskutečnou práci a jeho kolegů, kteří k nám na pokoj chodili na vizity. Kdykoliv padly 

jakékoliv dotazy vždy jsem dostala odpověď a skvělé vysvětlení. Jejich přístup byl velmi 

lidský a trpělivý. 

Dále bych chtěla poděkovat všem sestřičkám (pod vedením staniční sestry Evy Maňásek a 

poté Kateřiny Pluhařové), se kterými jsem měla tu čest se potkat  za celou dobu pobytu. Tyto 

dámy jsou neskutečné !!!!!!!!!! Bohužel si nepamatuji všechny jejich jména, ale myslím si, že 

by mi to neměly za zlé. Jejich přístup vytváří v nás pacientech pocit bezpečí, zájmu a mnohdy 

nás zbaví pocitu strachu z operací. Další poděkování patří i pomocnému personálu Marečkovi 

a Tondovi s nimi jsem se moc pobavila. 

S velkým DÍKY budu vzpomínat na vás všechny. 

S pozdravem  

Andrea Vyskočilová 

 


